

**Bestätigung der Beauftragung
eines Bevollmächtigten für
VerpackV Österreich/
Confirmation of commissioning
an Authorised Representative for
Austrian VerpackV**

take way
for an easy way

Hamburg, 15.12.2022

**[SHEEPWORLD AG]
[Am Schafhügel 1]
[92289] [Ursensollen]
[Deutschland]**

**Bestätigung der
Beauftragung eines
Bevollmächtigten für
VerpackV Österreich**

Hiermit bestätigen wir, dass die Firma **SHEEPWORLD AG** uns mit der Registrierung gemäß VerpackV Österreich und der Durchführung aller damit im Zusammenhang stehenden Pflichten inklusive Stellung eines Bevollmächtigten beauftragt hat.

take-e-way GmbH mit dem BV get-e-right Austria GmbH ist spezialisierter Dienstleister für Produktverantwortung für Elektroprodukte und Compliance in Europa für über 4.500 Geschäftspartner, sorgt für eine schnellstmögliche Registrierung und wird die Firma **SHEEPWORLD AG** informieren, sobald die Registrierung durch die nationalen Registrierungsstellen erfolgt ist.

**Confirmation of
commissioning an
Authorised Representative
for VerpackV Austria**

We herewith confirm that the company **SHEEPWORLD AG** commissioned us per contract to arrange the registration and fulfil all producer obligations emerging from the respective national implementation of the WEEE-Directive and emerging from the Battery- Directive.

As a service provider specialised in product responsibility and compliance regarding electric and electronic products in Europe, take-e-way GmbH serves more than 4.500 business partners. take-e-way will initiate the registration in the respective countries as soon as possible and will notify **SHEEPWORLD AG** when the registrations have been executed by the national authorities.

Mit freundlichen Grüßen / With best regards

take way
for an easy way

i. A. S. von